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YAMAN OPT İK

Türkiye’de en büyük fın-
dık alımını yapan Ferrero 
firması Avustralya’da 1 Mil-
yon fındık ağacı dikimi ya-
parak fındık bahçeleri 
oluşturdu.

Türk fındığının en 
büyük alıcısı Nutella'nın da 
üreticisi olan İtalyan Ferre-
ro şirketinin 2018 yılından 
beri Avustralya'da 1 milyo-
nun üzerinde ağaç dikerek 
oluşturduğu fındık tarlaları 
drone ile görüntülendi.

TÜRK FINDIĞINA 
DARBE VURACAK

Türkiye'de fındık alımı-
nın öncülerinden Ferre-
ro'nun Avustralya'daki bu 
hamlesi Türk fındığına ağır 
darbe vuracak.

ORTA VADEDE OLUM-
SUZ ETİLEYECEK!
Şebinkarahisarlı Sana-

yici ve İşadamları Derneği 
Başkanı Müjdat Karayılan, 
bu durumun orta vadede 
olumsuz etkileri olabilece-
ğini söyledi.

Başkan Karayılan, "Gi-
resun fındığı kadar kaliteli 
olmasa da fındık fiyatları 

konusunda orta vadede 
olumsuz etki oluşturabi-
lecek bir durum. Bu sebep-
le en başından beri dediği-
miz tarımda bilinçlenme ve 
örgütlenme çok önemli. 
Özellikle Ege bölgesinde 
çiftçiler örgütlenip koope-
ratifleşirken Giresun’da bu 
olmayışı üzüntü vericidir. 
Tarımda büyümek istiyor-
sak bilimi, makineleşmeyi 
ve birlikteliği (kooperatif-
leşme vs) yapılması şart-
tır" dedi. 

(Yeni Şebinkarahisar)

Mahalle buluşmaları 
kapsamında Sultanselim 
Mahallesi Arifbey Cadde-
si’nde esnaf ve vatandaş-
larla bir araya gelen Gire-

Başkan Şenlikoğlu, bir 
kahvehanede gerçekle-
şen buluşmada vatandaş-
lardan gelen öneri, talep, 
soru ve şikâyetleri yanıtla-

sun Belediye Başkanı Ay-
tekin Şenlikoğlu vatan-
daşlardan gelen öneri, 
talep ve şikâyetleri dinle-
di.

Vekaleten yönetilen Giresun İl Özel İda-
resi Genel Sekreterliğine atanan isim net-
leşti. Ak Parti'den Giresun 3. sıra milletve-
kili olduğu için Belediye Başkanlığı göre-

vinden istifa eden ve seçilemeyince 
bir süre boşta kalan o isme İçişleri Ba-
kanlığında yeni görevlendirme yapıl-
dı.

Giresun İl Özel İdaresi Genel Sek-
reterliğine İçişleri Bakanlığı tarafından 
Görele eski Belediye Başkanı ve AK 
Parti 3. sıra milletvekili adayı Avukat 
Tolga Erener getirildi.

Erener yaptığı paylaşımda “İçişleri 
Bakanımız sayın Ali Yerlikaya’nın ten-
sipleri ile Giresun İl Özel İdaresi Genel 
Sekreteri olarak atandığım görevime 
başladım. İlimize hizmet etmekten 
gurur duyacağım bu görevde Rabbim 
bizi mahçup etmesin” ifadelerini kul-
landı. (Sabri Yücel)

Türk fındığına darbe!
Ferrero Avustralya'ya 1 milyon fidan dikti!

Dal-çık projesinde
ihale süreci tamam!

dı. Gelen soru ve önerileri 
değerlendirerek tek tek 
kayıt alınmasını isteyen 
Şenlikoğlu, ta leplerin 
kısa vadede çözüme ka-
vuşabilmesi için ilgili birim 
müdürlerine talimat verdi.

Belediyenin projeleri 
hakkında bilgilendirmede 
de bulunan Başkan Ayte-
kin Şenlikoğlu, yeni bir 
bilgi de vererek, Dal-Çık 
projesinde ihale sürecinin 
tamamlandığını ve müte-
ahhit firmaya şantiye ku-
rulması için yer tahsis 
etme işlemine başladıkla-
rını müjdeledi.

(Devamı sayfa 2'de)

Erener'e önemli görev

Terör sığınağına operasyon!
Giresun ili Yağlıdere ilçesi kırsalında, 

icra edilen Şehit J.Uzm.Çvş. Sadettin Ya-
zıcı 2023/111 Operasyonu'nda, sözde Ka-
radeniz Açılım Grubunca 2011-2013 yılla-
rı arasında depo olarak kullanıldığı değer-
lendirilen sığınakta, son kullanma tarihleri 
2011-2013 yılları olan muhtelif yaşam mal-
zemeleri ele geçirildi. İl Jandarma Komu-
tanlığından yapılan açıklamada ele geçi-
rilen malzemeler arasında:(6) çift mekap, 
(200) gr margarin, (2) adet çakmak gazı, 
(6) kg siyah çay, (5) kg siyah zeytin, (10) 
kg un, (2) kg helva, (8) adet kısa kollu fani-
la, (5) adet boxer çamaşır, (1) adet kuru 
maya, (1) adet alüminyum fırın tepsisi, (1) 
adet alüminyum tencere, (1) adet kaşık, 
(1) çift yarım bot (YDS), (1) adet polar bat-

taniye, (1) adet mont, (1) adet örgü 
yelek, (1) adet bez torba, (1) adet çak-
mak gazı, (1) adet kazma (sapsız) yer al-
maktadir.

“Ele geçirilen malzemeler, Cumhuri-
yet Savcısı’nın talimatı ile yerinde imha 
edilmiştir. Kamuoyuna saygıyla duyuru-
lur” denildi. 

(Giresun İl Jandarma Komutanlığı)

Giresun Belediyesi'nden suya yüzde 50 zam!
lisinin temmuz ayı toplantı-
sında aldığı suya yüzde 50 
oranındaki zam, bu ayki fa-
turalara yansıtıldı.

Bu ayki su faturalarını 
gören vatandaşlar zamma 
tepki gösterdi. Geçen ay or-
talama 10 ton su karşılığı 
100 lira fatura ödeyen bir 
aboneye bu ay evsel atık 
bedeliyle beraber 250 lira 
fatura geldi.

Giresun Belediyesi ta-
rafından suya yapılan 
yüzde 50 oranındaki zam-
mın ardından, meskenler-
de suyun tonu 17.15 lira, iş-
yerlerinde ise 23.23 lira 
oldu. 

(Gülsen Dikgöz)

Giresun’da suya yüzde 
50 oranında zam yapıldı. 
Meskenlerden suyun ton fi-
yatı 11.45 liradan 17.15 li-
raya, iş yerlerinde ise 16 li-
radan 23.23 liraya yüksel-
tildi.

Giresun halkı bu ay 
birde su zammı şoku yaşa-
dı. Giresun Belediye Mec-

Tirebolu’nun yeni 
ilçe başkanı olarak 
atanan Tayyip Ça-
mur, göreve resmen 
baş la dı. Çamur, 
mazbatasını genel 
merkez teşkilat baş-
kanı Erkan Kande-
mir'in elinden aldı. 
Başkan Çamur, maz-
batasını alarak gö-
revine başladı.

(Sabri Yücel)

Çamur mazbatasını aldı
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Geçtiğimiz günlerde Al-
manya’ya giderek, bir dizi 
ziyaretlerde bulunan Gire-
sun Milletvekili Elvan Işık 
Gezmiş; iki günlük Berlin zi-
yaretine dair açıklamada 
bulundu.

CHP Giresun milletve-
kili Elvan Işık Gezmiş "Ül-
kemizin her yerinde yaşa-
yan hemşerilerimizle oldu-
ğu gibi başka ülkelerde ya-
şayan hemşerilerimizle de 
her fırsatta görüşmeye, is-
ti şa re için de ol ma ya 
devam edeceğim" dedi. 
Milletvekili Gezmiş, hafta 
başı Almanya'nın başkenti 
Berlin'e yaptığı iki günlük zi-

kuruluş sürecini dinledim. 
Berlin’deki Giresunlular 
Derneği, işitme engelli ço-
cuklarımızın mağduriyeti 
üzerine büyük bir organi-
zasyona girişiyor ve hem-
şerilerimizin de desteği ile 
16 adet cihazı temin edip 
Almanya'dan getirdikleri 

yarete ilişkin verdiği bilgi-
de; hem partisinin Berlin 
Temsilciliğini hem de Ber-
lin'de yaşayan Giresunlu-
ları ziyaret ettiğini belirte-
rek şunları dile getirdi; 
"Partimizin Berlin temsilci-
liğini ziyaret etmek ve de 
hemşerilerimle buluşmak 
üzere iki gündür Alman-
ya'daydım. Beni çiçeklerle 
karşılayan yol arkadaşla-
rımla kendi sorunlarını, ül-
kemizin sorunlarını ve önü-
müzdeki yerel seçimlere 
dair görüş alışverişinde bu-
lunduk. Avrupa’da yaşa-
yan gençlerimizin geleceği 
için mücadele eden tüm 

mühendislerle Mithat Paşa 
Okulu'na ilk işitme engelli 
cihazını kuruyorlar ve böy-
lece bugünkü Eynesil 
İşitme Engelliler Okulu'nun 
temellerini atmış oluyorlar. 
Kendilerine yıllardır mem-
leket için verdikleri emek-
ler, destekler ve nazik mi-

partili dostlarıma, yol arka-
daşlarıma başarılar diliyo-
rum. İyi ki varsınız, her 
daim dayanışma duygula-
rımla... Bizlerin tek amacı; 
ülkemizin aydınlık gelece-
ğidir. Şimdi çalışma zama-
nı" dedi.

Her şey Giresun için
Açıklamalarına devam 

eden Milletvekili Gezmiş, 
“Berlin Giresunlular Kültür 
ve Dayanışma Derneği Ku-
rucu Başkanı Sayın Şevki 
Şensoy ve Kurucu Başkan 
Yardımcısı Sayın Mustafa 
Karahan'ı ziyaret ettim. Ve 
şu an Eynesil'de bulunan 
İşitme Engelliler Okulu'nun 

safirperverlikleri çok te-
şekkür ederim.

Her zaman istişare için-
de olacağız

Gurbetteki Giresunlu 
hemşerilerimiz, kıymetli 
dostlarımız inanın memle-
ket için büyük hizmetlere 
imza atıyor, emek veriyor-

lar. Hepsiyle her zaman da-
yanışma içinde olacağız. 
Ben de her zaman onlarla 
istişare içinde olup, iş ve 
güç birliği yapacağım. İyi ki 
varlar, Giresun adına son-
suz teşekkürlerimle" şek-
linde konuştu.

 (Gülsen Dikgöz)

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğ-
lu’nun Dev projeleri ara-
sında yer alan ve yapımı 
Aralık 2021’de başlayan 
Balıkçı Barınağı ve Su 
Ürünleri Merkezi Projesi 
belirlenen takvim doğrultu-
sunda ilerliyor.

Devam eden projeyi ye-
rinde inceleyen ve şantiye 
yetkililerinden bilgiler de 
alan Başkan Şenlikoğlu, 
Balıkçı Barınağı ve Su 
Ürünleri Merkezi ile ilgili de 
açıklamalarda bulundu.

P r o j e n i n  y ü z d e  
43’ünün tamamlandığını, 
kalan bölümlerinin de 
2025 yılına yetiştirileceğini 
kaydeden Başkan Şenli-
koğlu, Balıkçı Barınağı ve 
Su Ürünleri Merkezi Proje-
si ile Karadeniz balıkçılığı 
kalbinin Giresun’da ataca-
ğını kaydetti.

Şenlikoğlu yaptığı açık-
lamada, “Türkiye’nin en 
büyük balıkçı barınağının 
yapımı devam ediyor. 85 
bin metrekarelik bir alan 
üzerinde inşa ediliyor, 
diğer taraftan 935 metre 
uzunluğunda büyük bir 

mendireğe sahip. 260 
metre uzunluğunda yine 
tali mendireği var. 768 
metre rıhtımı ve 365 metre 
de çekek yeri var. Bu niteli-
ği ile 3 tarafı denizlerle çev-
rili ülkemizin balık ticareti-
nin artması noktasında 
büyük teknelerin yanaşa-
bileceği ciddi bir yer bura-
sı. 2 ile 5 metre arasındaki 
farklı derinliğe sahip rıhtım 
alanlarıyla her tür teknenin 
yanaşabileceği bir yer ola-
cak. Bu niteliği itibariyle de 
ülkemizdeki istisnai balıkçı 
barınaklarından biri ola-
cak. Bu alan üzerine kuru-
lumu yapılacak 50.000 
adet kasa kapasiteli soğuk 
hava deposu balık merkezi 
ile birlikte şehrimize ka-
zandırılacak önemli bir 
unsur. Bu yatırım Ulaştır-
ma ve Altyapı Bakanlığımı-
zın ardından Tarım ve 
Orman Bakanlığımıza ak-
tarıldıktan sonra Giresun 
Belediyemizle birlikte hep 
beraber şehrimizin bir 
balık merkezine dönüşme-
si için balık halini oluştur-
ma ya baş la ya ca ğız.  
Konum olarak nitelik ola-

rak güzel bir şekilde inşa 
ediliyor. Şehrimizin ticareti-
ne, şehrimizin geneline yan-
sıyacak çok ciddi bir ticareti 
merkez haline gelecek. Ka-
radeniz’den çıkan deniz 
ürünlerinin bu proje ile Gire-
sun’umuzdan iç bölgelere 
de rahatlıkla ulaştırabilece-
ği bir merkez olacak. Gire-
sun’umuzun ve bölgemizin 
ekonomisine büyük katkı 
sağlayacak bu projemizin 
gerçekleşmesi nedeniyle 
Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan başta 
olmak üzere, bakanlarımı-
za ve emeği geçenlere te-
şekkür ediyoruz. Şuana 
kadar yüzde 43’ü tamam-
lanmış durumda. İnşallah 
diğer kalan kısmı da 2025’e 
kadar tamamlanmış ola-
cak. Karadeniz diyoruz Ka-
radeniz balığı diyoruz. Ka-
radeniz su ürünleri artık Gi-
resun’dan dünya mutfağına 
servis edilecek. Bu Gire-
sun’umuzu da balığın mer-
kezi haline getirmiş olacak. 
Şimdiden ülkemize, bölge-
miz ve şehrimize hayırlı 
olsun.” ifadelerini kullan-
dı.(Dursun Onur)

'Bize çalışmak yakışır’

Karadeniz su ürünleri Giresun'dan
dünya mutfağına servis edilecek

25 saat enkaz altında kalarak kolunu
kaybeden çocuk, elektronik koluna kavuştu

por forması giydirerek 
memleketinin takımının 
reklamı yaptı.

İstanbul ve Kuzey Kıb-
rıs Türk Cumhuriyetinde 
bulunan şubeleriyle pro-
tez kol, bacak, tabanlık 
gibi ürünlerle sağlık sektö-
ründe faaliyetini sürdüren 
hemşehrimiz Önder Kızıl-
taş, gazetemize yaptığı 
açıklamada, "6 Şubat'ta 
meydana gelen Kahra-
manmaraş merkezli dep-
remlerde hayatını kaybe-
den tüm vatandaşlarımızı 
rahmetle anıyoruz. Bir 
daha böyle bir felaketin ya-
şanmamasını diliyoruz. 
Bu depremlerde uzuv 
kaybı yaşayan bir çok va-
tandaşımızı yaptığımız 
protezlerle hayata bağla-
mayı başardık. Şimdide 

yine bu depremde 25 saat 
enkaz altında kalarak kolu-
nu kaybeden 13 yaşındaki 
Semih kardeşimize elekt-
ronik kol yaparak deneme-
lerini yaptık. Gayet başarılı 
bir çalışma oldu. Ekip arka-
daşlarıma teşekkür ediyo-
rum. Yaptığımız elektronik 
protez kolla Semih artık sol 
kolunu rahatlıkla kullanabi-
lecek. Semih kardeşimize 
denemeler sırasında hiçbir 
zaman gönlümüzden düş-
meyen Giresunsporumu-
zun formasını hediye ettim. 
Çok mutlu oldu ve hemen 
üzerine giydi. Semih kar-
deşimize bundan sonraki 
hayatında başarılar diler-
ken, Giresunsporumuza 
da başarı dileklerimi ileti-
yorum" dedi. 

(Haber Merkezi)

Giresunlu hemşehri-
miz Önder Kızıltaş, dep-
remde enkaz altında kala-
rak kolunu kaybeden 13 
yaşındaki çocuğun elekt-
ronik kolunu yaparak, 
memleketinin takımı Gire-
sunspor'un da reklamını 
yaptı.

İstanbul'da sağlık sek-
töründe ticari faaliyetlerini 
sürdüren Giresun Bulan-
caklı hemşehrimiz Denge 
Ortopedi ve Proklinik or-
taklarından Önder Kızıl-
taş, 6 Şubat 2023 Kahra-
manmaraş merkezli dep-
r e m d e  m e m l e k e t i  
Hatay'da 25 saat enkaz al-
tında kalarak kolunu kay-
be den 13 ya şın da ki 
Semih Furkan Bilgili isimli 
gence elektronik protez ko-
lunu denerken Giresuns-

Dal-çık projesinde ihale süreci tamam!
mizin marka değerini yükselt-
mek en büyük arzumuz. Bu kap-
samda siz değerli vatandaşları-
mızın destekleri de bizler için kıy-
metli. Bizleri yalnız bırakmaya-
rak gösterdiğiniz ilgi ve bizlerle 
paylaştığınız öneri, talep ve şi-
kâyetleriniz için her birinize ayrı 
ayrı teşekkür ediyorum.” dedi.

Toplantıya katılan vatandaş-
lar ise Belediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu’nun her zaman so-
kakta vatandaşlar ile iç içe oldu-
ğuna dikkat çekerek, ziyaretin-
den dolayı Başkan Şenlikoğ-
lu’na teşekkür etti. 

(Dursun Onur)

(Baştarafı 1'de)
Giresun için üretmeye ve 

halk ile birlikte çalışmaya devam 
ettiklerini belirten Başkan Ayte-
kin Şenlikoğlu, vatandaşlardan 
gelen her türlü görüş, öneri ve 
eleştirinin kendileri için değerli ol-
duğunu ifade ederek: "Hayata 
geçirdiğimiz projelerimizle birlik-
te Giresun’umuz da bir değişimi 
yaşatıyoruz. Gurbetten gelen 
hemşehrilerimiz bunu fark edi-
yorlar ve bize aktarıyorlar. Bu da 
bizi son derece mutlu ediyor. 
Daha güzel ve daha yaşanabilir 
bir şehir inşa edebilmek, gelece-
ğe dair yatırımlar yaparak şehri-
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Giresun Valisi Mehmet 
Fatih Serdengeçti, DSİ’nin 
yürüttüğü büyük ve küçük 
su işleri projeleri hakkında 
bilgiler aldı.

DSİ 226. Şube Müdür-
lüğünü ziyaret eden Vali 
Serdengeçti, Şube Müdü-
rü Hamdi Kotan’dan yürü-
tülen ve planlanan çalış-
malar hakkında bilgiler 
aldı.

Vali Serdengeçit’ye, 
personel durumu, devam 
eden ve planlanan kamu 

yatırımları, içme suyu pro-
jesi, büyük su işleri projele-
ri (Giresun-Alucra Barajı 
İkmali, Giresun-Alucra Gö-
leti Sulaması, Giresun-
Şebinkarahisar Şaplıca Ba-
rajı İkmali) ile küçük su iş-
leri projeleri (25 adet gölet 
ve sulama, 35 adet taşkın 
kontrol, 2 adet sel kapanı, 
1 adet doğal afet ve taşkın 
hasarı onarımı, taşkın 
kontrolleri) ile ihale edi-
lecek işler, idare imkanla-
rıyla yapılan makineli ça-
lışmalar, taşkın erken 
uyarı sis temleri, dere 

yatak tanzimleri, doğal 
gölet temizliği ve tahkimat 
yapımları, kil blanket çalış-
maları ve rusubat temizlik-
leri gibi alanlarda yapılan 
çalışmalar hakkında de-
taylı bilgi verildi.

Ziyaretin sonunda, DSİ 
226. Şube Müdürü Kotan 
tarafından Vali Serdengeç-
ti'ye teşekkür ve anı olarak 
plaket takdim edildi. Vali 
Serdengeçti, yetkililerden 
çalışmaların titizlikle takip 
edilerek hızlı bir şekilde ta-
mam lan ma sı ta li ma tı 
verdi. (Giresun Valiliği)

Giresun Belediyesi ta-
rafından bu yıl ilk kez Fut-
bol Duayeni Aziz Ergun 
adına Atapark'ta düzenle-
nen Ayak Tenisi Turnuvası 
heyecan dolu final maçla-
rıyla tamamlandı.

14 farklı takımdan 70 
sporcunun katılımıyla bir 

şehre heyecan kattığını be-
lirterek, “Turnuvaya ilgi 
gösteren ve destek veren 
herkese teşekkür ediyo-
ruz. Sporu sevenlerin bir 
araya gelmesi, heyecanın 
artması çok güzel. Önemli 
olan fair-play ruhu. O ruhu 

hafta boyunca devam 
eden turnuva sonrası Gel-
diler Takımı şampiyon, 
Meydan Çayevi takımı 
ikinci, Babalar Team takımı 
ise üçüncü oldu. Turnuva-
nın sonunda dereceye 
giren takımlar ise kazan-
dıkları para ödüllerini SMA 

da tüm turnuvalarımızda 
yaşıyoruz. Şampiyon olan 
takımımızı tebrik ediyo-
rum. Bu şehri, bu şehrin 
güzel yürekli insanlarını 
çok seviyoruz. Dereceye 
giren takımlarımızın şam-
piyonluk ödüllerini SMA 

Hastası Galip Atlas bebe-
ğe bağışladı.

Turnuvanın final müsa-
bakalarını izleyen Giresun 
Belediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu, Giresun'da 
Yaz Başka Güzel etkinlik-
leri kapsamında gerçek-
leştirdikleri turnuvaların 

Hastası Galip Atlas bebe-
ğimize bağışlayan takım-
larımıza teşekkür ediyo-
rum.” ifadelerini kullandı.

Gi resun Be lediyesi 
Spor Birimi Sorumlusu Ala-
attin Hafızoğlu ise, Gire-
sun’un futbol tarihine iz bı-

rakmış, teknik direktör Aziz 
Ergun adına düzenlenen 
turnuvanın centilmence 
geçtiğini belirterek, turnu-
vaya destek olan ve bu he-
yecana ortak olan herkese 
teşekkür etti. 

(Sabri Yücel)

Şampiyonluk ödülleri SMA hastası galip bebeğe

Giresun'da DSİ projeleri
mercek altına alındı

Gıda işletmelerine yoğun denetim
Tarım ve Orman Bakan-

lığımız tarafından “Güveni-
lir gıda arzının sağlanması 
ve tüketici sağlığının korun-
ması” amacıyla Eylül ayın-
da 81 ilde eş zamanlı dene-
timler gerçekleştirilmiştir.

Bu kapsamda Giresun 
İlimiz genelinde İl/İlçe 
Tarım Müdürlüklerimiz gıda 
kontrol görevlileri tarafın-
dan kasap, şarküteri ile bak-
kal, market büfe vb gıda 
satış işletmelerinde 117 de-
netim yapılmıştır.

Yapılan denetimlerde iş-
letmelerin Bakanlığımıza 

kayıt yaptırıp yaptırmadı-
ğı, izlenebilirlik şartlarını 
sağlayıp sağlamadığı, as-
gari teknik, hijyenik ve mu-
hafaza koşullarına uyulup 
uyulmadığı kontrol edil-
mekte ve gerekli görülme-
si halinde numune alın-
maktadır. Bunun sonu-
cunda olumsuzluk görülen 
işletmelerde 5996 sayılı 
kanun kapsamında gerek-
li idari yaptırımlar uygulan-
makta olup denetimler ara-
lıksız devam edecektir. 

(Giresun İl Tarım ve 
Orman Müdürlüğü)

Doğu park ve galericiler sitesi'nde son
19 dükkanın ihalesi bugün yapılacak
Giresun Belediye Baş-

kanı Aytekin Şenlikoğ-
lu’nun Dev Projeleri ara-
sında yer alan eski çöp 
döküm alanın şehre ka-
zandırılarak gerçekleştiri-
len Doğu Park ve Galerici-
ler Sitesi’ndeki kalan 19 
oto galeri dükkanı kiraya 
verilmek üzere ihaleye çı-
kartıldı.

İhale dokümanında bu-
lunan 19 adet dükkan 
2886 Sayılı Devlet İhale 
Kanunu’nun 45. maddesi 
gereğince açık teklif usulü 
ile 10 yıllığına kiraya veri-

lecek.
19 Eylül 2023 Salı 

günü (bugün) açık teklif 
usulü ile saat 14.00’dan iti-
baren başlayacak olan iha-
leye dükkanlarda galerici-
lik yapmak şartıyla herkes 
katılabilecek.

İhale hakkında detaylı 
bilgi almak isteyenler Gi-
resun Belediyesi Mali Hiz-
metler Müdürlüğü’ne mü-
racaat ederek ya da bele-
diyenin resmi internet site-
sini ziyaret ederek ihale 
hakkında bilgi alabilecek. 
(Dursun Onur)
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Pandemi ve deprem-
den sonra vatandaşların 
gayrimenkul tercihleri de-

Sinem Atak, vatandaşların 
son zamanlardaki gayri-
menkul tercihlerine ilişkin 
değerlendirmede bulundu-
lar.

Vatandaşların son dö-
nemde arsa ve tarlalara yö-
neldiğine dikkat çeken 
Sinem Atak, “İnsanlar, 
özellikle depremden sonra 
arsa ve tarlalara yöneldi. 
Pandemide yaşanan eve tı-
kılmışlık hissi ile birlikte in-
sanlar daha çok hobi bah-
çelerine yöneldiler. Şu an 
en çok talebi hobi bahçele-
ri görüyor.” dedi.

Hem yatırım yapıp hem 
güzel vakit geçirmek iste-
yenlerin tercihinin hobi bah-
çeleri olduğunu belirten 
Tu ğ k a n  E r d e n  i s e ,  

ğişiklik göstermeye başla-
dı. Peki bugünlerde en çok 
tercih edilen gayrimenkul 

“EYT’den emekli olanlar şu 
an araba ve ev alamadıkla-
rı için paralarını değerlen-
dirmek adına hobi bahçe-
lerine yöneldiler. Fiyatları 
daha cazip geliyor. İnsan-
lar çocuklarıyla ve eşleriyle 
hafta sonu gelebilecekleri, 
dinlenebilecekleri ve ekip 
biçebilecekleri, şehrin o yo-
rucu hayatından uzaklaşa-
bilecekleri bir yer arıyorlar. 
Bu yatırımlar hem onlara 
kazandırıyor hem de aile-
leriyle güzel vakit geçiri-
yorlar. Çünkü orada da bir 
tarlaya yatırım yapılıyor, ile-
ride sattıklarında kazanç 
sağlıyorlar.” dedi.

KİRA ARTIŞLARINDA 
KİM HAKLI?

Kira artışlarına yüzde 

çeşidi hangisi? Uzun yıllar-
dır gayrimenkul sektörün-
de olan Tuğkan Erden ve 

25’lik bir yasal oran getiril-
diğini hatırlatan Atak, "Bu 
ne kadar uygulanıyor tartı-
şılır. Ev sahipleri aynı sene 
içerisinde iki, belki de üç 
kez zam yapmak istiyorlar. 
Kentsel dönüşüme giren 
yerler var. O bölgelerde ya-
şayan insanlar kiralık daire 
bulamıyorlar. Kiracı ile ev 
sahibi uzlaşabilir, bu konu-
da haklarını arayabilir. 
%25’lik oran, günün şartla-
rına bakıldığında adil bir 
zam oranı ve daha üzerine 
çıkıldığı zaman bu durum 
kiracıları da zorluyor" dedi.

“AYNI BİNADA
BİR DAİRE 4 BİN TL, 

DİĞER DAİRE
15 BİN TL”

Meseleye ev sahibinin 

yönünden bakıldığında 
aynı binadaki yeni ve eski 
kiracıların ödedikleri bede-
lin de adil olmadığını vur-
gulayan Erden, “Bir binada 
iki kiralık daire var diyelim, 
bir kiracı 10 yıldır oturuyor 
ve çok az bir kira bedeli 
ödüyor, diğer kiracı daha 
yeni taşınacak. 10 yıldır 
oturan 4 bin TL kira öder-
ken, yeni gelen 15-16 bin 
TL kira bedeli ödeyecek. 
Aradaki fark ol dukça 
büyük olduğu için ev sahibi 
de eski kiracıya artış yap-
mak istiyor. Devletin, iki ta-
rafın da beklentilerini kar-
şılayacak şekilde bu duru-
ma bir kural koyması gere-
kiyor” önerisinde bulundu. 

(Gülsen Dikgöz)

Giresun’un sağlık te-
sisleri artık başka illere 
hasta gönderen değil, 
diğer illerden hasta kabul 
eden kuruluşlar haline 
geldi.

Son yıl larda Gi re-
sun’da sağlık alanında ya-
pılan yatırımlar ve çalış-
malar ile ilkleri yaşanma-
ya devam ediliyor. Özellik-
le Giresun Üniversitesi 
Eğitim ve Araştırma Has-
tanesi, şehir hastaneleri 
kalitesinde hizmet verir-
ken, birçok yeni cihazında 
hizmete alınmasıyla has-
talar artık çevre illere ya 
da büyükşehirlere gitmek 
zorunda kalmıyor.

Giresun İl Sağlık Mü-
dürü Doç. Dr. Muhammet 
Bulut da yapmış olduğu 
çalışmalarla Giresun hal-
kından da tam not alırken, 
özellikle çevre illerden 
hastaların Giresun’daki 
sağlık tesislerini tercih et-
mesi sağlıkta devrim ger-
çekleştirildiğini gözler 
önüne seriyor.

Alanında uzman dok-
torların görev yaptığı has-
tanelerde verilen sağlık 
hizmetleri her geçen gün 

ret edip hem denetliyor 
hem de hasta ve hasta ya-
kınlarının sorunlarını dinli-
yor.

Bulut, varsa hastane-
lerin eksikliklerinin gideril-
mesi yönünde de büyük 
çaba sarfederken Giresun 
halkının da takdirini kaza-
nıyor. (Gülsen Dikgöz)

başarıdan başarıya ko-
şarken, hemen hemen 
tüm ilçelerde hastaneler 
daha kapsamlı hale geti-
rildi.

Doğankent ve Pira-
ziz’de yapımı devam eden 
ilçe devlet hastaneleri 
kısa süre içerisinde hiz-
mete girecek, Çamoluk 

İlçe Devlet Hastanesi de 
yatırım planına alındı.

Giresun İl Sağlık Mü-
dürü Doç. Dr. Muhammet 
Bulut, şehrin genelinde 
sağlık hizmetlerini sıkı sıkı 
takip ederken, aile sağlık 
merkezleri, belde sağlık 
ocakları dahil tüm sağlık 
kuruluşlarını sık sık ziya-

Kiracı-ev sahibi kavgalarında kim haklı?

Acil temizlik timi aralıksız çalışıyor

Giresun Belediyesi, 
şehir genelindeki camiler-
de ve parklarda temizlik ça-
lışmalarına devam ediyor.

Temizlik İşleri Müdürlü-
ğü bünyesinde görev 
yapan Acil Temizlik Timi, 
vatandaşlara gönül rahat-
lığı ile ibadet etme imkânı 
sağlamak ve din görevlile-
rinin de işlerini kolaylaştır-
mak için camilerin yanı 

sıra parklarında tuvalet, ab-
desthane ve şadırvanları 
temizliyor.

Ayrıca özel ilaçlarla de-
zenfeksiyon uygulaması 
yaparak, ortaya çıkabi-
lecek mikroorganizmalar 
ve virüslerden kaynakla-
nan bulaşıcı hastalıklara 
karşı da önlem alınıyor.

Belediye Temizlik İşleri 
Müdürlüğü Yetkilileri tara-

fından yapılan açıklama-
da: “Şehrimizin daha temiz 
olması için çalışıyoruz. Bu 
kapsamda özel bir ekip 
olan acil temizlik timimiz 
de aralıksız olarak cami-
lerde ve parklarda temizlik 
çalışması gerçekleştiriyor. 
Daha temiz bir Giresun için 
ça lışmalarımız devam 
edecek” denildi. 

(Dursun Onur)

Giresun devrim yaşanıyor!

Yakar; 'Yola devam' dedi
Yerel seçimlerin yaklaş-

tığı süreçte belediye baş-
kanlığı için bazı aday aday-
ları adaylıklarını açıklar-
ken, Bulancak’ta önemli hiz-
metlere imza atan Bulan-
cak Belediye Başkanı 
Recep Yakar’da merak edi-
len adaylığı konusunda 
açıklamalarda bulundu.

‘Sayın Cumhurbaşkanı-
mız ve partimiz, bize ne 
görev verirse onu şeref sa-
yarız” diye konuşan Baş-
kan Yakar, kamuoyunda bir-
çok gerçeği yansıtmayan 
söylenti dolaştığını belirte-
rek, “Görevimizin 10. yılına 
girdik. İlk göreve başladığı-
mızda söz verdiğimiz vaat-
lerin tamamına yakınını ger-
çekleştirdik veya görev sü-
remizin sonuna kadar ger-
çekleştirmiş olacağız. Büt-
çemizin kat kat üstünde ve 
Bulancak ölçeğinde mega 
hizmetlere imza atarak ta-
mamladık. Bu süreçte bir-
çok haksız şeylerle de kar-
şılaştık. Ama biz bu görevi 
halka hizmetkar olma, 
Hakk’ın rızasını kazanma 

düsturu ile yapıyoruz. 
Onun için yaşadığımız hiç-
bir olumsuzluk azmimizi kı-
ramaz. Seçim süreci yak-
laştıkça aday veya değil 
gibi birçok söylenti ortada 
dolaşıyor. Ben AK Partinin 
kuruluşundan bu yana 
Cumhurbaşkanımız Sayın 
Recep Tayyip Erdoğan’ın 
bir neferiyim. Sayın Cum-
hurbaşkanımız ve partimiz 
bize ne görev biçerse biz 
onu şeref sayar yerine ge-
tirmek için gecemizi gündü-
zümüze katarız. Sayın 
Cumhurbaşkanımız bize 
bir emir verdiğinde biz ol-
mayız deme lüksüne sahip 
değiliz. Çünkü Cumhurbaş-
kanımız, gençliğinden bu 
yana günde 4-5 saat uy-
kuyla bu millete ve ülkemi-
ze canını adamış bir liderlik 
sergilerken bizim seçme, 
görev isteme veya görev 
reddetme lüksümüz asla 
yoktur” ifadelerini kullandı.

Başkan Yakar, görev ve-
rilmesi halinde ise hizmeti-
ne devam edeceğini sözle-
rine ekledi. (Dursun Onur)
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Türkiye Ziraat Odaları 
Birliği (TZOB) Genel Baş-
kanı Şemsi Bayraktar 
2023-2024 ekim dönemi 
öncesi üreticilerimizin des-
teklenmesi konusunda gö-
rüntülü basın açıklaması 
yaptı.

“Önemli temel ürünleri-
mizden olan ve Ülkemiz 
ekiliş alanlarının yüzde 
40’dan fazlasını kapsayan 
buğday, arpa ve kırmızı 
mercimekte ekilişler kısa 
bir süre sonra başlayacak” 
diyen Bayraktar, açıklama-
sını şöyle sürdürdü:

“Üretim sezonuna baş-
layacak olan üreticilerimiz 
kullandıkları gübrenin yak-
laşık yüzde 50’sini ve ta-
rımda toplam kullanılan 
mazotun yüzde 25’ini bu 
dönemde kullanıyor.

Son aylarda mazot 
başta olmak üzere gübre 
ve diğer girdilerde yaşa-

duğunu söylemiş, ÖTV’nin 
ve KDV’nin kaldırılmasını 
talep etmiştik. Fakat mazot 
maliyetinin yarısının üreti-
cilerimize destek olarak ve-
rilmesi uygulamasına ge-
çildi, gübrede ise dekar ba-
şına belirlenen maktu bir 
miktar üreticilerimize öde-
niyor.

Mazottan alınan ÖTV 
ve KDV’nin tüm tarıma ve-
rilen destek ödemelerinin 
yüzde 70’ine denk geldiği-
ni daha önceki açıklamala-
rımızda belirtmiştik. Çok 
yüksek olan bu oran, üreti-
cilerimizin mazota ödediği 
miktarın oldukça yüksek ol-
duğunu ortaya koyuyor. Bu 
nedenle 2023 desteklerin-
de mazota daha fazla 
önem verilmelidir. Mazota 
verilen destek oranı artırıl-

nan fiyat artışları 2023 yılı-
nın hasat zamanında üreti-
cilerimizi olumsuz yönde 
etkiledi.

Üreticilerimiz, girdi fi-
yatlarında geçtiğimiz se-
zonki artışların mağduriye-
tini yaşarken, girdi fiyatları-
na gelen yeni zamlarla bir-
likte umutsuzluğa kapıldı. 
Üreticilerimiz ürünlerini 
satıp borcunu ödeyip ge-
lecek sezona hazırlanır-
ken gelen zamların etkisi-
nin hafifletilmesi tarımsal 
üretimin sürdürülebilirliği 
açısından önem taşıyor.

En ucuz üretim sürdü-
rülebilir üretimdir, sürdürü-
lebilir üretim için de üretici-
lerimizin yeterli girdi temin 
etmesi ve alın terinin karşı-
lığını alması gereklidir.

Ekim ayında verilecek 
mazot ve gübre destekleri 
bir an önce artırılarak veril-
meli, sezona başlayan üre-

malıdır.
Gübrede ise yıllardır 

dekar başına çok düşük 
kalan destek miktarı üreti-
cilerimizin gübreye erişimi-
ni sağlayacak şekilde artı-
rılmalı, üreticinin makul fi-
yatlardan gübre kullanma-
sı sağlanmalıdır.”

“Artan girdi fiyatları kul-
lanımı azaltıyor, verim ve 
kalite oranı bu durumdan 
olumsuz etkileniyor”

“Mazot ve gübre fiyatla-
rı, Kasım 2021’de petrol fi-
yatlarının ve döviz kurları-
nın artmasıyla birlikte yük-
selmeye başladı. Şubat 
2022’de Rusya-Ukrayna 
savaşının başlamasıyla 
2022-2023 üretim sezo-
nunda gübre çeşitlerinde 
yıllık yüzde 400 oranında, 
mazotta ise yüzde 250’yi 

ticilerimizin önü açılmalı-
dır. Aksi takdirde üreticile-
rimizin üretme isteği ve tü-
keticilerimizin gıdaya erişi-
mi açısından zor günler 
bizi bekliyor.

Üretim ve lojistik mali-
yetlerinin bu şekilde art-
maya devam etmesi halin-
de tüketicilerimizin pazar-
da, markette, manavda, 
ucuz gıdaya ulaşması 
mümkün değildir.

Üreticilerimizin emeği-
ne, alın terine gereken de-
ğeri verip ürettiği ürünler-
den yeterince gelir etmesi-
ni sağlamalıyız. Geçtiği-
miz dönemlerde girişimle-
rimizle yem ve gübrede 
KDV kaldırılmış, elektrik 
ve zirai ilaçta KDV indiril-
mişti. Yıllardır mazotta 
özellikle ÖTV’nin kabul edi-
lebilir bir vergi olmadığını, 
mazotun tarımsal üretimin 
asli unsurlarından biri ol-

bulan artışlar yaşandı. 
2023-2024 üretim sezonu 
yaklaşırken, gübre ve ma-
zotta aylık ve yıllık bazda ar-
tışlar yaşandı. Aylık bazda 
gübrede yüzde 30’u aşan 
artışlar görüldü.”

“Mazot fiyatları artmaya 
devam ediyor”

“Mazotta özellikle Rus-
ya-Ukrayna savaşıyla bir-
likte artan petrol fiyatları ve 
döviz kurlarının etkisiyle 
2022 yılından itibaren artan 
fiyat lar, 2023 Temmuz 
ayında mazottaki Özel Tü-
ketim Vergisinin artırılması 
ve son yapılan zamlarla bir-
likte aylık bazda yüzde 
52’yi, yıllık olarak baz etki-
siyle birlikte yüzde 62’yi 
bulan oranlarda artış gös-
terdi.”

“Gübre tüketimi hızla 

azalıyor. Bu durum üretimi 
olumsuz etkiler”

“Üretici girdi fiyatlarının 
pahalılığı nedeniyle yete-
rince gübre, ilaç ve kaliteli 
tohumluk kullanamıyor. Ör-
neğin 2020 yılında 7,1 mil-
yon ton gübre kullanan üre-
ticilerimiz 2021 yılında 6,4 
milyon ton, 2022 yılında 
ise 5,9 milyon ton gübre 
kullandı.

Gittikçe düşen gübre 
kullanımının, 2023 yılında 
5,5 milyon tona gerileye-
ceği bekleniyor. Bu durum 
üretim miktarını ve kaliteyi 
etkiliyor. Tarımsal üretim 
günümüzde daha önemli 
bir hale gelmişken, bunu 
göz ardı etmek ülke tarımı-
nı, dolayısıyla ekonomisini 
olumsuz etkileyecektir.” 

(Gülsen Dikgöz)

Giresun İl Jandarma 
Komutanlığı tarafından 
okul servis araçlarına ve 
okul çevrelerine yönelik 
“Huzur ve Güven Uygula-
ması” adı ile kolluk faali-

ya başlandı. 2023-2024 
Eğitim Öğretim Yılının baş-
laması sebebiyle Giresun 
İl Jandarma Komutanlığı 
sorumluluk bölgesinde, üç 
aşamalı olarak icra edilen 

yetleri icra edildi.
Giresun’da, öğrencile-

rimizin huzur ve güven içe-
risinde eğitim öğretimlerini 
sürdürebilmeleri için alı-
nan önlemler uygulanma-

kolluk faaliyetlerine 137 
asayiş personeli katıldı.

Okul servis araçlarına 
ve okul çevrelerine yönelik 
16 ilçede, 15 Trafik Jan-
darması Timi ile gerçek-
leştirilen “Huzur ve Güven 
Uygulaması’’ sırasında 
hakkında aranma kaydı 
bulunan 2 şahıs yakalan-
mış olup şüpheliler hak-
kında gerekli adli işlemle-
re başlanılmıştır.

Yapılan denetimler so-
nucunda; “Okul servis 
aracı sürücülerine taşıma 
konusunda ve araçlarında 
görülen eksik hususlar 
hakkında gerekli bilgilen-
dirme ve ikazlarda bulu-
nuldu. 2023-2024 Eğitim 
Öğretim Yılı içerisinde ben-
zer denetimler sık sık 
devam ettirilecektir” denil-
di. (Giresun Valiliği)

Giresun CHP Millet-
vekili Elvan Işık Gezmiş 
Atatürk Havaalanın ara-
zisinin halka açılması yö-
nünde çağrıda bulundu. 
Gezmiş, sosyal medya 
hesabından paylaştığı vi-
deoda şu ifadelere yer 
verdi:

“Bazı görüşmeler yap-
mak için iki gündür Al-
manya’nın başkenti Ber-
lin’deyim.

Şimdi size göstermek 
istediğim yer eski bir ha-
vaalanı arazisi. Bizim Ata-
türk Havaalanı’mız gibi 
artık işlevsiz. Ancak bu 
uçsuz bucaksız arazi hal-
kın kullanımına açılmış 

müthiş bir park. Bisiklete bi-
nenler, piknik yapanlar, 
sirk alanı ve çayırların orta-

sında saman balyaları. Kı-
sacası yemyeşil çayırların 
olduğu şehrin ortasında 

doğal bir hayat. İmrenme-
mek elde değil, ne bir bina 
dikilmiş, ne de halka kapa-
tılmış. Tamamen halkın kul-
lanımına tahsis edilmiş.

Umarız bizim Atatürk 
havaalanımız da aynen 
böyle halkın kullanımına 
açılmak için kapatılmıştır! 
Zaten yapılan halk oyla-
masının sonucu da "halkın 
kullanımına açılsın" şeklin-
de çıkmış.

Umarız bu talep doğrul-
tusunda karar verilir ve hal-
kın nefes alacağı yer ola-
rak hiz me te su nu lur. 
Umutla bekliyoruz” ifade-
lerini kullandı. 

(Gülsen Dikgöz)

“Yeni sezon başlarken üreticilerimize
gereken destek sağlanmalıdır”

Bulancak'ta uyuşturucuya geçit yok

Bulancak İlçe Emniyet 
Müdürlüğü'nün uyuşturu-
cuyla mücadele kapsa-

mında yürüttüğü operas-
yon sonucu, 3 kişi gözaltı-
na alındı.

Bulancak İlçe Emniyet 
Müdürlüğü tarafından ya-
pılan açıklamada; "Uyuş-
turucu Madde Kullanımını 
ve İmalatını engellemek 
amacıyla yapılan saha ça-
lışmalarında; Şüpheli B.B. 
isimli şahısın ikametinde 
yapılan aramada; 5 Kök 
Hint Keneviri

4parça halinde toplam-
da 2 kilo 549,4gram Hint 
Keneviri, 7 gram kenevir to-
humu, 9,8 gram tütünle ka-
rışık halde sigara haline ge-
tirilmiş Hint Keneviri ele ge-
çirilmiştir.

Şüpheli B.B hakkında 
TCK 191. Maddesi gere-
ğince, kardeşleri N.B. ve 
K.B. isimli şahıslar hakkın-
da TCK 278. Maddesi ge-
reğince adli işlem başlatıl-
mıştır." denildi. 

(Haber Merkezi)

Okul servis araçları ve
okul çevrelerine sıkı denetim

Atatürk Havaalanı
arazisi halka açılmalı



0544 228 02 82 - 541 21187 00

19 Eylül 2023

1.Ligin 5'inci haftasın-
da Giresun'da oynanan 
maçta Giresunspor ile Ma-
nisa FK golsüz berabere 
kaldı.

1.Ligin 5'inci haftasın-
da Giresun'da oynanan 
maçta Giresunspor ile Ma-

çıkardı.
29’uncu dakikada, Çek-

dar Orhan ceza sahasına 
girmek için Şahin ile pas-
laştı. Ceza sahasına atılan 
pasta Çekdar Orhan, Mert 
Han ile birlikte hareketlen-
di. Ancak ikili anlaşama-

nisa FK golsüz berabere 
kaldı. Maç boyunca rakibi-
ne karşı üstün bir oyun ser-
gi leyen Giresunspor lu 
oyuncular girdiği pozis-
yonları değerlendireme-
yince sahadan beraberlik-
le ayrıldı.

yınca Giresunspor önemli 
bir pozisyonu harcadı.

31’inci dakikada orta 
alandan atılan uzun topu 
kontrol edip caza sahasına 
taşıyan Ferim Frei’nin 
plase vuruşunda top kaleci 
Erkan Anapa’yı geçip sol 
direk dibinden auta çıktı.

36’ncı dakikada Gire-
sunspor atağında sağ ka-
nata çıkarılan pası alan 
Talha çizgiye indi, sert vu-
ruşunda top direkten geri 
geldi. Dönen topu savun-
ma uzaklaştırdı.

49’uncu dakikada Çek-
dar Orhan ceza sahası dı-
şından sert vurdu, topu 
sağ direk dibinde kaleci Al-
peren Uysal yatarak kor-
nere çeldi.

50’inci dakikada sol ka-
nattan hareketlenen Faruk 
Can Genç, topu Mert Han 
Kurt’a çıkardı. Bu oyuncu-
nun ceza sahası yayı üze-

MAÇTAN ÖNEMLİ 
DAKİKALAR

13’üncü da ki ka da 
konuk ekip sağ kanattan 
Kaan Kanak ile korner kul-
landı. Doğrudan kaleye 
giden topu kaleci Erkan 
Anapa köşeden yumrukla 

rinden yerden şutu, az 
farkla auta gitti.

71’inci dakikada ceza 
sahasına hareketlenen 
Kuwas, geriden gelen Çek-
dar’ı gördü. Çekdar topu 
soluna çekmek isterken 
topun kontrolünü kaybetti.

90+1’inci da ki ka da 
konuk ekip atağında Diallo 
or ta ladı, arka di rek te 
Lima’nın vuruşu kaleciden 
döndü. Dönen topu Kaan 
tamamladı, top yine kaleci-
de kaldı.

90+3'üncü dakikada Gi-
resunspor Teknik Direktö-
rü Mustafa Kaplan bir ra-
hatsızlık geçirdi. Ambulan-
sa alınan Kaplan'ın burada 
tedavisi yapıldı.

STAT: Çotanak Spor 
Kompleksi

HAKEMLER: Raşit Yor-
gancılar, Bersan Duran, 
Barış Çiçeksoyu

G İ R E S U N S P O R :  

Erkan Anapa, Talha Ülvan 
(Dk. 38 Mehmet Keskin), 
Kadir Seven, Faruk Can 
Genç, Şahin Dik, Erol Can 
Akdağ (Dk. 90+3 Alperen 
Köşker), Furkan Kütük, Sa-
vicevic, Ertuğrul Şenlikoğ-
lu (Dk. 62 Kuwas), Çekdar 
Orhan, Mert Han Kurt (Dk. 
90+3 Emre Nizam)

MANİSA FK: Alperen 
Uysal, Bedirhan Altunbaş 
(Dk.79 Doğukan Emek-
siz), Ayberk Karapo, Gra-
ovac, Kaan Kanak, Topalli 
(Dk. 57 Diallo), Tugay 
Kacar (Dk. 70 Ballou), 
Burak Altıparmak (Dk. 79 
Muhammed Kirpit), Kerim 
Frei (Dk. 57 Korenica), 
Oğuz Gürbulak, Sandro 
Lima

GOL: Yok
SARI KARTLAR: Savi-

cevic, Kadir Seven (Gire-
sunspor), Korenica (Mani-
sa FK)           (Sabri Yücel)

Giresunspor’un teknik direktörü Mustafa Kaplan mücadelenin uzatma dakikalarında yüksek tansiyon sonucu 
fenalaştı. Sahaya giren ambulansdaki görevlilerce oyun alanından alınarak ilk müdahale yapıldı. (Sabri Yücel)

Bitexen Giresunspor 
Yar dım cı Ant re nö rü 
Ö z g ü r  D o ğ r a m a c ı :  
"Maçın hakkı 3 puandı. 
Ama bu bir puan da bizim 
için önemli" ifadelerini kul-
landı. Manisa FK Teknik 
Direktörü Osman Zeki 
Korkmaz ise: "Oyun itiba-
rıyla daha iyi ve üretken ol-
mamız gerekiyordu" ifa-
delerine yer verdi.

Trendyol 1. Lig'in 5. 
haftasında sahasında Ma-
nisa FK ile golsüz berabe-
re kalan Bitexen Gire-
sunspor'un yardımcı ant-
renörü Özgür Doğramacı, 
"Maçın hakkı 3 puandı. 
Ama bu bir puan da bizim 
için önemli" şeklinde ko-
nuştu.

Doğramacı, karşılaş-
ma sonrası düzenlediği 
basın toplantısında, Ma-
nisa FK maçına iyi hazır-
landıklarını kaydetti

Genç oyunculardan ku-
rulu bir takım olduklarını 
be l ir ten Doğ ra ma cı, 
"Koşan ve mücadeleci bir 
takımız. Bu hafta da bunu 
biraz daha iyi uyguladık. 
11'e yakın şutumuz var. 
İki topumuz di rekten 

döndü. İyi bir maç oldu" 
dedi.

Doğramacı, oyuncu-
larını mücadelelerinden 
dolayı tebrik ederek, "Ar-
kadaşlarımız bugün elin-
den geleni yaptı. Maçın 
hakkı 3 puandı. Ama bu 
bir puan da bizim için 
önemli. Bundan sonra 
mücadelemizi bırakma-
yacağız” ifadelerini kul-
landı.
Manisa FK cephesi

Manisa FK Teknik Di-
rek törü Osman Zeki 
Korkmaz ise tebrik ettiği 
Giresunspor'a başarı di-
leklerinde bulundu.

Kendileri açısından 2 
puan bıraktıkları bir kar-
şılaşma olduğunu belir-
ten Korkmaz, şunları ak-
tardı:

"Oyun itibarıyla daha 
iyi ve üretken olmamız ge-
rekiyordu. Oyun kurgu-
muzu sahaya yansıta-
madık. Bazı pozisyonlar 
da bulduk. İyi mücadele 
ortaya koyduk. Fakat ça-
lıştığımız oyun formatını 
sahaya yansıtamadık" 
dedi. 

(Mehmet Yaşar)

Fırsatları değerlendiremedik

“Maçın hakkı 3 puandı”

Geçmiş olsun Mustafa Hoca


